

卫理公会以萨迦守望者 1-7/12/2022

十二月第一个星期的祷告事项

一、家庭

1. 祷告婚姻和谐、互相顺服、丈夫对妻子理解和尊重，因为他们都是上帝恩典生命的传承者，“便叫你们的祷告没有阻碍”- 彼得前书 3:7。
2. 祷告各个家庭成为宣教据点和祷告之家。祷告刻意的进行跨代门徒训练、父母殷勤地为孩子们祷告，并教导他们忠心于主。

二、教会

1. 为着第 47 届砂拉越华人年议会顺利进行而感恩，为着已进行的事工感恩并愿神赐福每一个事工可以造就人的生命。也为着已计划的 2023 年的事工都可以很好的传递和推动，每一项的事工都可以建立人的生命，并最终把人完完全全的引导神面前。
2. 为着个教会牧者的派司感恩与祷告。祷告被派司到不同教会，需要搬迁的牧者在这一个月左右的时间都可以很好的与教会做交接，整顿和安排搬迁的事宜。

三、国家

1. 为着已经选出的新任首相拿督斯里安华祷告及感恩。愿神赐智慧，让他接下来晓得如何从几个政党中选出适当的人选为副首相及内阁成员，并有能力为国家做出整顿。
2. 为着马来西亚新任首相能够带领国家，建立廉洁，拒绝贪腐祷告。让口号不仅是口号，而是有计划的实行。

四、世界

1. 夏威夷：世界最大的活火山，坐落在夏威夷的冒纳罗亚火山，在平静了将近 40 年后，与 11 月 27 日再次爆发，火山喷出的岩浆一再山顶周围蔓延。虽目前还没威胁到附近居民，但美国地质学家已呼吁居民保持警戒。祷告火山的喷发可以停止，不会造成环境更大的伤害。
2. 中国的单日新冠疫情处在 6 个月以来的新高峰。严峻的封城行动已经严重影响了制造业、教育、企业和日常生活。有关当局对零疫情的严厉政策毫不妥协，以积极大规模展开行动限制和大众测验。求上帝赐智慧和常识，尤其是该国人民因焦虑而面对更多的心理健康问题。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 1-7/12/2022

Prayer items 1st week of December

A. Family

1. Pray for harmony in the marriage, for mutual submission, and for husbands to understand and respect his wife because they are both “heirs of the gracious gift of life, so that nothing will hinder your prayers.” - 1 Peter 3:7b.
2. Pray for each family will become a mission base and a house of prayer. Pray for deliberate cross-generational discipleship, as parents pray diligently for their children and teach them to be faithful to the Lord.

B. Church

1. Let us give thanks for the smooth running of the 47th Sarawak Chinese Annual Conference. Give thanks also for the work that has been done, and pray for God’s blessings upon every work so that the people's lives are edified. Pray also for the ministries planned for 2023: that they can be promoted and executed well, that each ministry can build people's lives, and that people will be led to God.
2. Let us give thanks and pray for the pastoral appointments 2023. Pray that pastors who have been assigned new postings will be able to handover well at their current church, and be able to pack and arrange the relocation within a month or so.

C. Country

1. Pray and give thanks for the newly elected Prime Minister Datuk Seri Anwar. May God give him wisdom; grant him discernment to choose the right people to form his cabinet from the different political parties; and may God grant him the ability to rectify the problems faced by our country.
2. Pray for the new Prime Minister of Malaysia to lead the country, build integrity, and reject corruption. Pray that he will implement and live up to the slogan: “Kita Boleh”.

D. The world

1. Hawaii: The world's largest active volcano, Mauna Loa, located in Hawaii, has erupted again on the 27th November after being dormant for nearly 40 years. Although there is no threat to nearby residents, American geologists have urged residents to remain vigilant as magma is continually spewing out from the volcano at this time. Pray that the eruption of the volcano can be stopped without causing more damage to the environment.
2. China's COVID cases hit a new peak recently, the highest in 6 months. The severe lockdown has severely affected manufacturing, education, businesses and daily life. Relevant authorities are uncompromising in their enforcement of the draconian zero-epidemic policy, aggressively restricting movement and conducting mass testing. Pray for wisdom and common sense, especially as people in this country face more mental health issues due to anxiety.

Isakhar Pengawal Methodist 1-7/12/2022

Doa minggu pertama Disember

A. Keluarga

1. Berdoalah untuk perkahwinan yang harmoni, ketaatan sesama, dan pemahaman dan penghormatan seorang suami terhadap isterinya, kerana mereka bersama-sama kamu, akan menerima anugerah hidup sejati dan kekal daripada Allah, "supaya doamu tidak terhalang" - 1 Petrus 3:7.
2. Berdoa untuk setiap keluarga menjadi pangkalan misi dan rumah doa. Berdoa untuk pemuridan lintas generasi yang disengajakan, ibu bapa yang berdoa dengan tekun untuk anak-anak mereka, dan mengajar mereka untuk setia kepada Tuhan.

B. Gereja

1. Bersyukur atas kelancaran Persidangan Tahunan Cina Sarawak ke-47, bersyukur dengan kerja yang telah dilakukan dan semoga Allah merahmati setiap kerja yang boleh mencerdaskan kehidupan manusia. Ia juga kerana pelayanan yang dirancang pada tahun 2023 dapat disampaikan dan dipromosikan dengan sangat baik, setiap pelayanan boleh membina kehidupan orang, dan akhirnya memimpin orang sepenuhnya ke hadapan Tuhan.
2. Bersyukur dan berdoa untuk Rev dan pastor gereja. Berdoa agar Rev dan pastor yang ditugaskan ke gereja-gereja yang berbeza akan dapat bekerjasama dengan gereja-gereja dalam membetulkan dan mengatur penempatan semula dalam masa sebulan lebih ini.

C. Negara

1. Berdoa dan berterima kasih kepada Perdana Menteri baru Datuk Seri Anwar yang telah dipilih. Semoga Allah memberinya kebijaksanaan, memberikan hikmat kepada beliau bagi memilih orang yang betul daripada beberapa parti politik untuk menjadi timbalan perdana menteri dan anggota kabinet, dan mempunyai keupayaan untuk memperbetulkan negara.
2. Doakan Perdana Menteri Malaysia yang baharu memimpin negara, membina integriti, dan menolak rasuah. Biarlah slogan itu bukan sekadar slogan, tetapi pelaksanaan yang dirancang.

D. Dunia

1. Hawaii: Gunung berapi aktif terbesar di dunia, yang terletak di Mauna Loa di Hawaii, meletus lagi pada 27 November selepas sunyi selama hampir 40 tahun. Magma yang dikeluarkan dari gunung berapi itu tersebar di sekitar puncak gunung itu lagi. Walaupun tiada ancaman kepada penduduk berhampiran, ahli geologi Amerika menggesa penduduk untuk terus berwaspada. Berdoa agar letusan gunung berapi dapat dihentikan tanpa mendatangkan lebih banyak kerosakan kepada alam sekitar.
2. Wabak mahkota baharu satu hari China berada pada kemuncak baharu dalam tempoh 6 bulan. Penutupan yang teruk telah menjejaskan industri pembuatan, pendidikan, perniagaan dan kehidupan seharian dengan teruk. Pihak berkuasa yang berkaitan tidak berkompromi dengan dasar sifar wabak tetapi mereka melaksanakan sekatan pergerakan dan ujian besar-besaran secara agresif. Berdoa untuk kebijaksanaan dan kewarasan, terutama ketika rakyat di negara ini menghadapi lebih banyak masalah kesihatan mental akibat kebimbangan.